
 
Fysiska avtalsråd  
För att främja dialogen och delaktigheten när det gäller de komplexa frågeställningar och 
ställningstaganden som avhandlas vid avtalsråd så borde dessa i första hand vara 
fysiska istället för digitala.  
Det finns fler fördelar än nackdelar med att övergå till fysiska möten vid avtalsråd. Vår 
uppfattning är att digitala avtalsråd på grund av sin form inte sällan blir både platta och 
förenklade och därmed ger ett sämre underlag för beslutsfattande.  
 
ST inom Migrationsverket  
ST inom SiS  
ST inom Polisen  
ST inom Kriminalvården  
yrkar  
- att avtalsråd ska i första hand vara fysiska möten istället för digitala 


